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PROTOKÓŁ 

obrad XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 28 października 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1230 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 12 

Radni nieobecni  - 3 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXXVI 

sesji zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

7. Przedstawienie protokołu kontroli problemowej wydatków Miłakowskiego 

Domu Kultury w zakresie realizacji zadań własnych z budżetu Gminy 

Miłakowo w II półroczu 2020 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a)  sprzedaż mienia komunalnego; 

b) sprzedaż mienia komunalnego; 

c)  sprzedaż udziału w nieruchomości zabudowanej budynkiem 

gospodarczym; 

d) sprzedaż udziału w nieruchomości zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym oraz zastosowania bonifikaty od ceny sprzedaży; 

e)  przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

f)  ustalenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez 

Państwową Straż Pożarną lub gminę Miłakowo; 

g) zwolnień od podatku od nieruchomości; 

h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

i)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021– 2035; 

j)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2021 rok. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady - wpłynął od Burmistrza Miłakowa wniosek o wycofanie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości 

stanowiących własność Skarbu Państwa – Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

W związku z powyższym punkt zostaje zdjęty z porządku obrad. 

Burmistrz Miłakowa zwrócił się z prośbą o poszerzenie wniosku o wycofanie z 

porządku obrad projektów uchwał tj. 8a, 8c, 8d (dotyczą one jednej sprawy). 

Na wczorajszym posiedzeniu komisji trwała intensywna dyskusja nad ww. 

projektami. W związku z powyższym wychodząc naprzeciw problemowi, na 

następnej sesji zostaną przygotowane projekty uchwał, które nie będą budziły 

żadnych kontrowersji i spełnią oczekiwania radnych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
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 „Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

W związku z powyższym punkty zostały zdjęte z porządku obrad. 

Więcej uwag nie zgłoszono do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

7. Przedstawienie protokołu kontroli problemowej wydatków Miłakowskiego 

Domu Kultury w zakresie realizacji zadań własnych z budżetu Gminy 

Miłakowo w II półroczu 2020 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż mienia komunalnego; 

b) ustalenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez 

Państwową Straż Pożarną lub gminę Miłakowo; 

c) zwolnień od podatku od nieruchomości; 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021 – 2035; 

f)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2021 rok. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
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„Za” przyjęciem nowego porządku obrad głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się” 0 radnych. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 28.09.2021 – 

28.10.2021; 

Burmistrza Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała w jakich konkretnie 

miejscowościach zostanie wykonany wodociąg (22 km) oraz kanalizacja 

sanitarna (18 km) w związku z pozyskanymi środkami w kwocie 5 mln zł z 

Polskiego Ładu. 

Burmistrz Miłakowa wniosek do Polskiego Ładu był składany w lipcu br. 

Niestety od tego czasu ceny zarówno materiałów, jak i usług poszły znacząco w 

górę, niestety niekorzystnie. We wniosku nie wskazywano konkretnych 

miejscowości. 

Obecnie skrupulatnie gmina przygotowuje się do złożenia wniosku (czas jest do 

pół roku) i w momencie przeliczenia wszystkich kosztów, bez zbędnej zwłoki 

powiadomi mieszkańców oraz radnych o tym, co będzie w pierwszej kolejności 

robione. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała na jakie zadania gmina 

Miłakowo składa wniosek do II transzy Polskiego Ładu. 

Burmistrz Miłakowa – niestety nie znany jest jeszcze regulamin, w momencie 

jego opublikowania podejmie decyzję na jaki cel zostanie złożony wniosek. 

Potrzeby Gminy Miłakowo są ogromne, zarówno na budowę kanalizacji gminy, 

jak i na drogi. 

Radna Justyn Gołębiewska-Farys zwróciła się z prośbą o wymianę i 

uzupełnienie desek na drzewach, które służą jako tablice ogłoszeniowe. 

Ponadto poruszyła temat budowy garaży na ul. Olsztyńskiej w Miłakowie, 

ponieważ zauważyła w tej inwestycji pewną zmianę, a mianowicie przy 

planowaniu budżetu na 2021 r. wolą mieszkańców było zbudowanie drogi 

dojazdowej do garaży oraz wytyczenie pod nie miejsc. 
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Odbyła w tej sprawie rozmowę z Panem Burmistrzem, gdzie została 

poinformowana o pomyśle budowy garaży przez gminę. Od tej pory nazwa 

zadania uległa zmianie, ponieważ dopisano do zadania wykonanie dokumentacji 

projektowej. Od czerwca prowadzone są rozmowy z Panem Burmistrzem, aby 

przed zleceniem dokumentacji porozmawiał z mieszkańcami ul. Olsztyńskiej czy 

faktycznie będą zainteresowani budowanymi garażami. Niestety do października 

br. nie było słychać nic o konsultacjach z mieszkańcami. W związku z 

powyższym zapytała o zdania mieszkańców ul. Olsztyńskiej.  

Burmistrz Miłakowa - bez względu na to czy garaże będą budowane przez 

gminę czy samych mieszkańców to nie pozwoli na to, aby przestrzeń publiczna 

była nieuporządkowana. Planowane garaże będą sąsiadowały z placówką 

przedszkolną, więc chciałby aby panował tam ład architektoniczny. Na bieżąco 

jest w kontakcie z mieszkańcami i w najbliższym czasie planuje spotkać się z 

mieszkańcami ul. Olsztyńskiej. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała z jakich środków zostanie 

wykonana droga dojazdowa do garaży skoro wszystkie środki przeznaczono na 

wykonanie dokumentacji projektowej. 

Burmistrz Miłakowa wyjaśnił. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys w imieniu mieszkańców zwróciła się z 

prośbą o ustawienie w okolicach cmentarza komunalnego zniczodzielnii. 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, że rozważy propozycję. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys ponowiła prośbę o przywiezienie tłucznia 

na ul. Topolową. 

Burmistrz Miłakowa – problem jest z tłuczniem, bo w dalszym ciągu gmina 

czeka na kruszarkę, która obecnie kończy swoją pracę przy nowobudowanej 

„Biedronce”. Po zakończeniu prac, zostanie przetransportowana na plac gminny, 

gdzie przystąpi do kruszenia zgromadzonego materiału. 

Radny Henryk Kuszpit wrócił do tematu budowy drogi dojazdowej do garaży 

na ul. Olsztyńskiej w Miłakowie. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński udzielił odpowiedzi. 

Skarbnik Gminy Pani Anna Maśnik wyjaśniła powód zmiany nazewnictwa 

zadania. 

Burmistrz Miłakowa - gmina nie może inaczej postąpić, ponieważ musi zlecać 

wykonanie dokumentacji, ażeby móc składać wnioski o środki zewnętrzne. 
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Radny Andrzej Nagraba poruszył temat oficjalnego otwarcia oczyszczalni 

ścieków w Boguchwałach, ponieważ na otwarcie inwestycji nie zostali zaproszeni 

mieszkańcy Boguchwał. 

Burmistrz Miłakowa – inwestorem oczyszczalni ścieków był Krajowy Ośrodek 

Wsparcia Rolniczego, który zapraszał i oficjalnie otwierał oczyszczalnię ścieków, 

a nie Burmistrz Miłakowa. 

Radny Andrzej Nagraba w ramach wyjaśnienia dzwonił do KOWR-u, gdzie 

uzyskał informację, że to Burmistrz Miłakowa otwierał inwestycję. 

Ponadto poruszył temat inwestycji budowy kanalizacji w Boguchwałach, która 

pierwotnie miała być wykonana ze środków z Gusievu. 

Burmistrz Miłakowa odniósł się do słów radnego Andrzeja Nagraby. 

Przewodniczący Rady uważa, że wykonanie dokumentacji w latach 

poprzednich było dobrym posunięciem. 

Radny Andrzej Nagraba – ma żal do Burmistrza Miłakowa, że nie przyjeżdżał 

na spotkania z mieszkańcami w sprawie kanalizacji. 

Burmistrz Miłakowa – uczestniczył w dwóch spotkaniach z mieszkańcami, 

gdzie ustalone były wszystkie sprawy formalne, a obecnie zostały do 

uzgodnienia sprawy techniczne, więc nie widzi potrzeby, aby uczestniczyć na 

każdych spotkaniach. Tym bardziej, że w spotkaniu uczestniczyli odpowiedni 

pracownicy. 

Radny Andrzej Nagraba – na jednym z zebrań Pan Burmistrz powiedział 

mieszkańcom, że dawny PGR będzie miał przyłącza do kanalizacji za darmo i 

niestety musiał osobiście odpierać zarzuty mieszkańców. Myślał, że na 

powyższym spotkaniu ktoś z urzędu wyprostuje to nieporozumienie. 

Burmistrz Miłakowa – powiedział prawdę, ponieważ te bloki które KOWR 

będzie wskazywał będą podłączane za darmo. W dniu dzisiejszym została 

ściągnięta z porządku obrad jedna z uchwał, która świadczy o tym, że gmina 

cały czas pracuje nad tą sprawą. Nie jest to zaniedbanie ze strony gminy, bo to 

KOWR jako właściciel i ma prawo do wyznaczania granic działek, które są ich 

własnością. To KOWR wniósł zastrzeżenia do granic. Bloki o których mowa będą 

podłączone. 

Radny Henryk Zalewa - zabrał głos w dyskusji. 

Radny Zbigniew Opoka zabrał głos na temat otwarcia oczyszczalni ścieków w 

Boguchwałach. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

Ad. 5 Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych 

oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

Burmistrz Miłakowa przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2020 r. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

przez radnych oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 

12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Miłakowie za 2020 r. 

Informacja Przewodniczącego Rady 

wg załącznika nr 4 do protokołu 

Ogłoszono 10 min. przerwy (godz. 11.10) 

Wznowiono obrady o godz. 11.20 

Ad. 7 Przedstawienie protokołu kontroli problemowej wydatków 

Miłakowskiego Domu Kultury w zakresie realizacji zadań własnych z 

budżetu Gminy Miłakowo w II półroczu 2020 r. 

Przewodniczący Rady oddał głos dla przewodniczącego zespołu 

kontrolującego Miłakowski Dom Kultury. 

Radny Henryk Zalewa jako przewodniczący zespołu kontrolującego odczytał 

protokół z powyższej kontroli. 

Radny Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy radny jest zadowolony z 

przeprowadzonej kontroli. 

Radna Henryk Zalewa uważa, że pytanie jest nie potrzebne. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys uważa, że z odczytanego protokołu 

niewiele się dowiedziała. Zwróciła się z prośbą o przedstawienie szczegółowych 

wyników kontroli. 
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Radny Henryk Zalewa odniósł się do wypowiedzi radnej Justyny 

Gołębiewskiej-Farys informując, że komisja miała przeprowadzić kontrolę 

problemową, a nie szczegółową. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys uważa, że protokół z kontroli został 

sporządzony nieprawidłowo. 

Protokół z kontroli wg 

 załącznika nr 5 do protokołu 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXXVI/230/2021 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

b) ustalenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych 

przez Państwową Straż Pożarną lub gminę Miłakowo; 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek o zwiększenie ekwiwalentu dla 

członków OSP wpłynął do biura Rady Miejskiej, który został przekazany do 

Burmistrza Miłakowa w celu zabezpieczenia środków w budżecie. 

Stanisław Banach – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił szczegółowo 

projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys podziękowała wszystkim członkom 

Ochotniczej Straży Pożarnej za odwagę, trud i nieustającą pomoc niesioną 

mieszkańcom gminy Miłakowo. 
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Radny Andrzej Nagraba jako strażak uważa, że obecnie coraz ciężej pozyskać 

nowych strażaków. 

Radny Roman Proć poruszane stawki będą obowiązywać strażaków 

uczestniczących w akcjach, ale jak wygląda sprawa konserwacji sprzętu 

strażackiego. 

Stanisław Banach odpowiedział, że każdy pojazd ma swojego opiekuna – 

konserwatora, z którym podpisana jest umowa zlecenie. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę Miłakowo została 

podjęta. 

Uchwała Nr XXXVI/231/2021 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

c) zwolnień od podatku od nieruchomości; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Hanna Walczyk zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie zapisu w uchwale 

dotyczącego zwolnień od budynków gospodarczych. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - zwolnienia z podatku w zakresie  budynków 

gospodarczych położonych na terenie byłych gospodarstw rolnych dotyczą 

emerytów i rencistów, którzy wcześniej byli rolnikami, a obecnie nie prowadzą 

już działalności rolniczej. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał o szacunkową kwotę zwolnienia. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – zwolnienie dotyczy przedmiotu. Na terenie 

gminy Miłakowo zwolnienie w zakresie urządzeń wodno-ściekowych dotyczy 

tylko Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej. Obecnie Spółka 

wpłaca około 170 tys. zł podatku do gminy. Po nowym roku Spółka przejmie 
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inwestycje, z których podatek będzie wynosił w granicach 200 tys. zł, ale po 

przyjęciu uchwały Spółka zostanie z niego zwolniona. 

Radny Andrzej Nagraba uważa, że rada powinna wyjść naprzeciw Spółce, 

ponieważ znana jest kondycja Spółki, która w 100% stanowi własność Gminy 

Miłakowo. Tym bardziej, iż prezes Spółki zapewnił, że przyłączenia mieszkańców 

do kanalizacji będą wykonywać po kosztach. 

Przewodniczący Rady zapytał czy rada może liczyć na to, że ceny wody i 

ścieków po przyjęciu uchwały będą skorygowane, ponieważ są one zatwierdzone 

na trzy lata przez Wody Polskie. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – podjęcie uchwały nie ma wpływu na 

obniżenie taryf, jedynie ma wpływ na niepodwyższanie ceny. Taryfy oblicza się z 

kosztów poniesionych z roku poprzedniego. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości została podjęta. 

Uchwała Nr XXXVI/232/2021 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys złożyła wniosek formalny Klubu Radnych 

„Wspólnie dla Gminy Miłakowo”, aby zwiększyć podatek od nieruchomości na 

rok 2022 o 4%, po czym uzasadniła wniosek. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał o podatek od środków transportowych. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – nie został przedstawiony projekt uchwały w 

sprawie podatku od środków transportowych, ponieważ niedawno otrzymano 

informację w zakresie minimalnych stawek, które należy porównać. Pan 

Burmistrz wówczas podejmie decyzję czy będą zmiany w tym zakresie. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, poddał pod 
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głosowanie wniosek formalny radnej Justyny Gołębiewskiej - Farys. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, „przeciw” 4, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Przewodniczący Rady wniosek radnej Justyny Gołębiewskiej-Farys został 

przyjęty.  

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę ze względu na konieczność wyliczenia 

nowych wskaźników stawek podatkowych. 

Obrady wznowiono o godz. 12.05 

Przewodniczący Rady po przerwie odczytał nowy projekt uchwały, który 

zawiera stawki podatkowe ze wskaźnikiem wzrostu 4%, po czym poddał go pod 

głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 2 

radny.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości została podjęta. 

Uchwała Nr XXXVI/233/2021 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

e) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2021-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2021-2035 została podjęta. 



 

12 

Uchwała Nr XXXVI/234/2021 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Salę Narad opuścił radny Henryk Kuszpit. 

f)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady zapytał o ul. Chopina, a mianowicie czy dokumentacja 

była sporządzona na całą drogę czy na odcinek obecnie remontowany. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – dokumentacja została wykonana na 

odcinek, który obecnie jest robiony. 

Burmistrz Miłakowa - okazało się, że droga nie jest zabytkiem. Była 

budowana w 1964 r. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 3 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2021 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVI/235/2021 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

Ad. 9 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono interpelacji. 

Ad. 10 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXVI sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 



 

13 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Inspektor ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 


